
REPUBLIKA HRVATSKA
ŽUPANIJA SPLITSKO-DALMATINSKA
GRAD VRLIKA
GRADSKO  VIJEĆE
Klasa: 021-05/13-01/53
Ur.br.: 2175-06/13-01
Vrlika, 23. 12. 2013. god.

Z  A  P  I  S  N  I  K
Sa  4. sjednice Gradskog vijeća grada Vrlika održane u  Gradskoj vijećnici Grada
Vrlika dana 23. 12. 2013. god. sa početkom u 10,00 sati.
Zapisnik vodi: Ana Klepo.
Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća prema popisu u privitku zapisnika.
Predsjednik G.V. g. Ante Turudić otvara 4. sjednicu, pozdravlja nazočne te moli da
se minutom šutnje oda počast prvom hrvatskom predsjeniku i svim poginulima za
hrvatsku državu.
Zatim je predložio slijedeći:

D  N  E  V  N  I     R  E  D
1. Aktualni sat.
2. Prihvaćanje zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vijeća  Grada Vrlika.
3. Razmatranje i donošenje odluke o izmjenama i dopunama proračuna Grada

Vrlika za 2013. god.
4. Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa socijalne zaštite za 2013. g.
5. Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i

uređaja komunalne infrastrukture za 2013. god.
6. Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja

komunalne infrastrukture za 2013. god.
7. Razmatranje i usvajanje proačuna Grada Vrlika za 2014. god.
8. Razmatranje i donošenje Odluke o izvršavanju proračuna Grada Vrlika za 2014.
9. Razmatranje i usvajanje Programa socijalne zaštite za 2014. god.
10. Razmatranje i usvajanje Programa održavanja objekata i uređaja komunalne

infrastrukture za 2014. god.
11. Razmatranje i usvajanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne

infrastrukture za 2014. god.
12. Razmatranje i usvajanje Analize za 2013. god. i Smjernica za organizaciju i

razvoj sustava zaštite i spašavanja Grada Vrlika za 2014. god.
Ad/1 Aktualni sat
Predsjednik G.V. navodi kako u otvorenom roku nije stigao niti jedan amandmana na
dnevni red. Dalje iznosi da je Klub HDZ-a  imenovao novog predsjednika kluba g. Ivicu
Gverić, da je gđa Rajka Vukušić pristupila članstvu HDZ-a a isto tako i Klubu HDZ-a.
Vijećnik Mario Delić daje primjedbu na rad, da se opet ne držimo Statuta i Poslovnika.
Zatim je Mario Delić postavio prvo pitanje gradonačelniku- na koji način se grad
uključio u Program intuzije koji provodi Ministarstvo preko Centra za rehabilitaciju
„fra Ante Sekelez“, zanima me što je grad napravio po pitanju Centra.
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Gradonačelnik je ukratko odgovorio na vijećničko pitanje, navodeći da je grad cilj
zadržati Centar gdje imamo oko 110 zaposlenih.razgovarali smo s ravnateljicom dali se
daje mogućnost otvaranja staračkog doma gdje bi se otvorilo koje radno mjesto.
Mario Delić-hoće li grad osigurati jedan stan za tu djecu.
Mario Delić postavlja drugo pitanje gradonačelniku-kako i zašto ste kupili pogon
Dalmatinke koji je postao deponij grada, radi se obmanom loše, bilo bi bolje da ste
oročili ta sredstva pa da su ostala za ovaj proračun, bolje nego što su utrošena na
projektnu dokumentaciju za sportsku dvoranu, zašto prostor stoji neiskorišten.
Gradonačelnik navodi da je taj prostor namjenjen za smještaj Komunalnog poduzeća,
Vatrogasaca i športske dvorane koja neće biti suvišna ukoliko budemo znali iskoristiti
sredstva iz pristupnih fondova.
Vijećnica Antonia Lelas postavlja prvo pitanje gradonačelniku –hoćete li i kada isplatiti
studentima stipenedije koje im dugujete, a novi natječaj za stipendije ste raspisali.
Antonia Lelas postavlja drugo pitanje tko radi i koliko koštaju knjigovodstvene usluge
Udruga-proračunskih korisnika grada.
Vijećnica Stipana Gutić postavlja prvo pitanje vezano za peticiju roditelja na rad
Dječijeg vrtića koju smo uputili gradonačelniku, nismo dobili nikakav odgovor.
Jure Plazonić – jedan dio roditelja je zadovoljan radom vrtića, trebamo sad iza
praznika održati roditeljski sastanak na tu temu, dogovorit ćemo se prema uvjetima
vrtića.
Stipana Gutić-Biuk postavlja drugo pitanje gradonačelniku kada će direktor Turističke
zajednice Stipe Romić prestati vršiti napade na mene. Gradonačelnik navodi da je to
njihova privatna stvar, da to riješe sami.
Stipana navodi da je poslala pismo ministru, pitala što on radi svih ovih 18 godina,
dobila sam odgovor nije ništa napravio, dili je samo letke, nije naplatio niti jednu
pristojbu turistima. Kad misli prestati napadati.
Vijećnik Čedomir Babić postavlja prvo pitanje gradonačelniku-kad ćete u proračunu
izdvojiti sredstva za uređenje groblja, puteva do groblja da se možemo pkapati kao
ljudi.
Drugo pitanje za sredstva za uređenje i asfaltiranje puteva- prilaza do pojedinih kuća.
Gradonačelnik pojašnjava, kanimo to napraviti, treba nam malo vremena za ti i
sredstava.
Čedomir Babić navodi kako u proračunu nevidi sredstva predviđena za uređenje
groblja, narod me pita koga predstavljam i zašto tu radim, ovo je već deseta godina a
ništa nisam ostvario.
Antonia Lelas ispred kluba HNS-a pita kad mislite prestati napadati predstavnike naše
stranke, omalovažavati nas.

Ad/2 Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Vrlika
Predsjednik G.V. navodi, materijale ste dobili, imamo jedan odgovor na vijećničko
pitanje sa prethodne sjednice.
Mario Delić daje primjedbu, vijećničko pitanje ide prije dnevnog reda, tražim da se
držimo polsovnika i stauta.
Stipana Gutić-Biuk traži tonski zapisnik, tonsko snimanje sjednica. Pitanja u zapisniku
nisu postavljena onako kako sam ja pitala.
Predsjednik G.V. navodi da je pitanje pitanje, nije bitno dali je u cjelosti napisano, bitan
je odgovor.
Mario Delić navodi da se sjednice moraju snimati.
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Predsjednik daje na raspravu, zapisnik se prihvaća uz opaske kojih će biti manje.
Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće Grada Vrlika donosi slijedeći:

Z  a  k  l  j  u  č  a  k
Prihvaća se zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Vrlika.

Ad/3 Razmatranje i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama proračuna Grada
Vrlika za 2013. god.
Predsjednik G.V. ukratko pojašnjava navedenu točku, tokom godine smo planirali ovo
je samo svođenje računa na koncu poslovne godine. Zatim daje na raspravu navedenu
odluku, te je većinom glasova za uz dva suzdržana glasa ista prihvaćena.
Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće Grada Vrlika donosi slijedeću:

O d  l  u  k  u
Prihvaćaju se izmjene i dopune proračuna Grada Vrlika za 2013. god.

Ad/4 Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa socijalne zaštite za 2013. g
Predsjednik G.V. napominje kako će se sve tri točke (4,5,i 6) razmatrati posebno iako su
razmotrene kroz izmjene i dopune proračuna.
Mario Delić-zanima me naknada za novorođenčad, zašto je umanjena, planirano je
50.000,00 kn a isplaćeno 40.000,00 kn , dio sredstava nije raspoređen.
Jure Plazonić daje kratko pojašnjenje tko god je podnio zahtjev za naknadu a
Ispunjava uvjete ista mu je isplaćena. Većinom glasova za uz dva suzdržana glasa
prihvaćaju se izmjene i dopune . Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi:

O d  l  u k  u
Prihvaćaju se izmjene i dopune Programa socijalne zaštite za 2013. god.

Af/5. Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i
uređaja komunalne infrastrukture za 2013. god.
Predsjednik G.V. navodi ovo je stvarno stanje te daje na raspravu navedene izmjene i
dopune programa, te su većinom glasova za uz dva  suzdržana glasa prihvaćene izmjene
i dopune navedenog programa. Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi:

O d  l  u  k  u
Prihvaćaju se izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne
Infrastrukture za 2013. god.

Ad/6. Razmatranje i usvajanje izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja
komunalne infrastrukture za 2013. god.
Predsjednik G.V. daje na raspravu navedenu točku, te su većinom glasova za uz jedan
glas protiv i jedan suzdržani glas prihvaćene navedene izmjene i dopune programa.
Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće Grada Vrlika donosi slijedeću:

O d  l  u  k  u
Prihvaćaju se izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne
infrastrukture za 2013. god.

Ad/7. Razmatranje i usvajanje proračuna Grada Vrlika za 2014. god.
Predsjednik G.V napominje da su prijedlog proračuna vijećnici dobili u materijalima,
da nije bilo amandmana na isti u otvorenom roku, zatim daje riječ gradonačelniku da
ukratko pojasni navedeni prijedlog proračuna za 2014.
Planirani prihodi bi iznosili 14.736.000,00 kn a rashodi 12.966.000,00 kn.
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Gradonačelnik navodi dvije pozicije koje su uvećane u odnosu na prošlu godinu:
- naknada od HEP-a za prostore od elektrana
- komunalna naknada za korištenje suhopolja od Ministarstva obrane.

Dalje radimo da ojačamo naše prihode, da osnažimo financije jer ne znamo što će biti u
ovom vremenu. Pojačali smo naše projekte i komunalnu infrastrukturu u proračunu.
Projekt prekogranične suradnje bit će sufinanciran početkom slijedeće godine.Projekt
izgradnje solarnog parka u RZ je u poodmakloj fazi, dobar je, ima velike izglede da
uspije. Izgradnja poslovnog inkubatora u RZ, sanaciju deponija privodimo kraju uz
sufinanciranje Fonda zaštite okoliša. Dalje gradonačelnik navodi zakonsku podjelu
Komunlanog poduzeća koja ide od nove godine na dva dijela. Čistoča pripada Gradu
Vrlika a vodovod pripada Hrvatskim vodama. Prezentacija lista „Prozor“ bit će danas
prije domjenka u restoranu Ivan, gradonačelnik je zamolio vijećnike da prisustvuju
istome. Vijećnik Mario Delić navodi da je u redu i da to podržava, pita što je s
uređenjem čitaonice, spomen sobe, solarnog parka ako je dobar i unosan, tko tu ulaže,
dali grad planira ući u taj projekt, što će biti s prihodom.
Gradonačelnik napominje da je grad vlasnik tog projekta, kako god odluči Gradsko
vijeće rako će sve i biti.
Dalje Marijo Delić navodi zašto se ide u restoan u Civljane na domjenak, zašto to ne
bude u Vrlici u Jakelića.
Gradonačelnik napominje da tamo idemo radi broja gostiju, radi prostora.
Mario Delić iznosi svoj dojam da proračun ne ide naprijed  služi samo za
administraciju.
Jure Plazonić iznosi da se nađe grad gdje još učenici imaju besplatan prijevoz i knjige.
Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi:

O  d  l  u  k  u
Prihvaća se proračun Grada Vrlika za 2014. god.

Ad/8 Razmatranje i donošenje odluke o izvršavanju proračuna Grada Vrlika za 2014. g.
Sa osam glasova za, jednoglasno je prihvaćena navedena odluka.
Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi slijedeću:

O  d  l  u  k  u
Prihvaća se izvršavanje proračuna Grada Vrlika za 2014. god.

Ad/9. Razmatranje i usvajanje Programa socijalne zaštite za 2014. god.
Predsjednik G.V. navodi kako su u proračunu predviđena sredstva za ovaj program i
način trošenja. Te je sa osam glasova za, jednoglasno prihvaćen navedeni program.
Po izvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi slijedeću:

O d  l  u  k  u
Prihvaća se Program socijalne zaštite za 2014. god.

Ad/10. Razmatranje i usvajanje Programa održavanja objekata i uređaja komunalne
infrastrukture za 2014. god.
Jednosglasno je prihvaćen navedeni program i to sa osam glasova za. Po izvršenoj
raspravi Gradsko vijeće donosi slijedeću:

O  d  l  u  k  u
Prihvaća se Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za
2014. god.
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Ad/11. Razmatranje i usvajanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne
infrastrukture za 2014. god.
Jednoglasno se prihvaća i to sa osam glasova za navedeni program. Po izvršenoj
raspravi Gradsko vijeće Grada Vrlika donosi slijedeću:

O  d  l  u  k  u
Prihvaća se Program gradnje objekata i uređeaja komunalne infrastrukture za 2014. g.

Ad/12. Razmatranje i usvajanje Analize za 2013. god. i Smjernica za organizaciju i
razvoj sustava zaštite i spašavanja Grada Vrlika za 2014. god.
Tajnik grada ukratko pojašnjava navedenu točku koja ide uz proračun. Dalje navodi
da se ulaskom u EU mijenja i sustav zaštite i spašavanja. Dabor još nije izglasao nove
propise.
Vijećnica Rajka Vukušić postavlja pitanje dali se dosad vršila patrola npr. netko izbaci
kućni namještaj ili što drugo uz cestu, dali  ga se opmene, da se to odveze na deponij.
Vijećnik Goran Gutić navodi kako on kao lugar hoda po terenu, pa kad naiđe na tako
nešto da obavijesti nadležne osobe za to. Zatim je jednoglasno sa osam glasova za
prihvaćena navedena točka. Po izvvršenoj raspravi Gradsko vijeće donosi:

O  d  l  u  k  u
Prihvaća  se Analiza za 2013. god. i Smjernice za organizaciju i razvoj sustava zaštite i
spašavanja Grada Vrlika za 2014. god.

Sjednica završila sa radom u 11,15 sati.

Zapisničarka
Ana Klepo, v.r. Predsjednik G.V.

Ante Turudić, dipl.iur, v.r.


